
Geachte raadsleden, 

Zoals een collega van u afgelopen week aangaf:  “Ik word toch kotsziek van dit amateurisme.” 

En dat worden wij in Tuk ook! 

 

De Gemeente en Rova gaan alsnog een keer proberen om op een voor ons gevoel slinkse wijze 

de blauwe container in te voeren. Maar daar trappen we in Tuk niet in. 

Het lijkt erop dat er een poppetje is vervangen en we gaan maar even weer helemaal opnieuw 

beginnen. 

De Gemeente stuurt in de week van 10 mei jl. een brief aan het bestuur van Plaatselijke Belangen 

Tuk, waarin ze aangeeft  een  onderzoek te laten plaatsvinden naar oud papier middels een enquête 

gehouden onder 9.000 huishoudens. Het moet toch niet gekker worden. 

Nadat er diverse bijeenkomsten, waaronder ook een bijeenkomst door de PVDA georganiseerd op 11 

februari 2016, hebben plaatsgevonden, hebben diverse inzamelorganisaties  ingesproken op de 

politieke markt van 17 mei 2016. Ze hebben hierin hun grote zorg geuit over het voorstel van het 

college voor invoering van de blauwe containers. Zij hebben hun standpunten klip en klaar duidelijk 

gemaakt aan het college en de raad. Vervolgens heeft de raad aan het college gevraagd om de 

voorstellen te heroverwegen. Ook heeft de raad het college opgedragen om in gesprek te gaan met 

de inzamelende organisaties om te komen tot een goede, werkbare oplossing, die recht doet aan de 

belangen van alle inzamelende organisaties. 

 

In de raadsvergadering van 28 juni 2016, alvorens de motie door de PVDA zou worden ingediend, 

trekt Wethouder Wagteveld het voorstel voor invoering van de blauwe container terug een geeft aan 

opnieuw met alle inzamelpartijen  in gesprek te zullen gaan en met  voorstellen (maatwerk) terug te 

zullen komen bij de raad, waarna er opnieuw zou worden gekeken naar de wijze waarop oud papier 

wordt ingezameld met de huidige inzamelstructuur als uitgangspunt. 

Geen van deze inzamelorganisaties  heeft nooit nog iets gehoord en vervolgens  gaan we nu 

“gewoon” even weer opnieuw beginnen en een nieuw onderzoek starten?! Het lijkt erop dat het 

college zich door middel van deze via overval tactiek aangekondigde enquête nieuwe moed in wil 

laten enquêteren. Oude wijn in nieuwe zakken maar dan de variant “oud papier in nieuwe 

containers” 

Het college heeft tijdens de politieke markt aangegeven dat het invoeren van de blauwe containers 

geen platte bezuiniging is. Invoering zorgt er echter voor, zoals aangegeven, dat de bijdragen en 

contributies van de betrokken organisaties omhoog zullen moeten. De hoogte van die bijdrage is 

meer dan de € 8,25 die men jaarlijks zou terugkrijgen van de afvalstoffenheffing. Er is dus geen enkel 

voordeel zoals wordt beweerd. Verder levert het de ROVA een forse inkomstenbron op, om de door 

het college opgelegde taakstelling te kunnen behalen. 

Natuurlijk is het een bezuinigingsmaatregel!  Het  invoeren van de blauwe containers levert de 

Gemeente  ongeveer € 160.000,- tot  € 170.000,- op ! 

De feiten nog even op een rijtje: 

- De inzameling van oud papier wordt al sinds 1976 in Tuk naar volle tevredenheid ingevuld. 

-Met het huidige systeem wordt de gewenste doelstelling van 96% ingezameld papier in 2020 nu al 

gerealiseerd. Een hogere graad van inzameling is nauwelijks haalbaar! 



-De kosten van het nieuwe systeem bedragen circa € 40.000,- structureel per jaar. De kosten van de 

huidige regeling zijn bijna NIHIL. 

-Bij handhaving van het huidige systeem komen alle inkomsten volledig ten goede aan een     

maatschappelijk doel. 

Eindconclusie: 

De Burgers moeten gaan betalen voor een duurder maar niet efficiënter, inzamelsysteem, de 

organisaties raken een grote bron van inkomsten kwijt en de ROVA gaat er met instemming van dit 

college met het geld vandoor. Dit kan nooit de bedoeling zijn van een college dat propageert 

burgerbelangen, zelfredzaamheid en burgerparticipatie hoog in het vaandel te hebben. En al 

helemaal niet als deze nadelige consequenties de prijs vormen terwijl het hele circus voor de 

verhoging van de efficiency van de inzameling hoog en al een marginaal effect zal hebben. 

Op vrijdag 19 mei jl. hebben 9.000 huishoudens een brief (bewonersonderzoek inzameling oud 

papier gemeente Steenwijkerland ) ontvangen met de bijbehorende enquête, verzorgd door bureau 

Integron. Een enquête met in onze optiek en zoals wij al hadden verwacht  suggestieve vragen. 

Plaatselijke Belangen Tuk heeft hierop  direct  gereageerd middels bijgevoegd schrijven welk  wij 

zaterdag in Tuk huis aan huis hebben verspreid. 

 

Plaatselijke Belangen Tuk gaat ook in de toekomst door met het inzamelen van oud papier op de 

manier waarop zij dit nu doet. Plaatselijke Belangen Tuk is van niemand afhankelijk, is  volledig 

selfsupporting en nog nooit afhankelijk geweest van de gemeente en ROVA. Plaatselijke Belangen 

Tuk heeft brengcontainers, organiseert dit helemaal zelf en maakt hierover afspraken met een 

commerciële marktpartij. 

Gelukkig is iedere inwoner eigenaar van zijn eigen papier en bepaalt dus ook zelf wat hij of zij doet 

met dit papier. De brengcontainers blijven dus in Tuk staan, alleen zal Plaatselijke Belangen Tuk 

 indien nodig, deze verplaatsen naar een privé terrein.  

De inwoners van Tuk hebben al eerder middels een door PB Tuk eigen gehouden petitie aangeven de 

blauwe container niet te willen.  Alle handtekeningen hiertoe zijn tijdens de raadvergadering van 28 

juni 2016 overhandigd aan de Wethouder. 

De inzet van de inwoners van Tuk bij de inzameling van het oud papier, het engagement waarmee we 

ons tot nog toe hebben verzet tegen de invoering van de blauwe container en ook de manier waarop 

Plaatselijke Belangen Tuk nu weer reageert op de enquête, zouden naar onze mening inmiddels 

voldoende duidelijk moeten maken dat Tuk het gewenste maatwerk al decennialang zelf levert. 

De gemeente gaat  onze oud papieropbrengsten niet afpakken.! 

 

 

 

 

 

 

 


